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Bringebærlandet har 
firedoblet produksjo-
nen siden i fjor, men 
du må kjappe deg for 
å sikre deg en smak av 
de edle dråpene. 
Bringebær- og vin-
bonde Roy Andersen 
forteller om enorm 
pågang.
Janne Rygh 
redaksjon@amta.no

ÅS: Mer enn hundre mennes-
ker møtte opp, da Bringebær-
landet på gården Østre Torp 
rett over grensen til Ås lanserte 
årets bringebærvin tirsdag for-
middag. 

I tillegg til å få med seg lanse-
ringen, var det helt klart mange 
som ville sikre seg et par flasker 
av årets dessertvin. Køen slyn-
get seg over hele gårdsplassen i 
flere timer tirsdag formiddag.

Firedoblet  
vinproduksjon
På grunn av den voldsomme et-
terspørselen i fjor, har de fire 
vinprodusentene Roy Ander-
sen, Åse-Marit Thorbjørnsrud, 
Dag Ragnar Fossum av Darre og 
Ingjerd Hanevold firedoblet 
produksjonen av bringebær-
vin.

– Responsen i fjor var helt 
enorm, og de 1000 flaskene vi 
hadde med bringebærvin ble 
revet vekk på bare tre dager. I 
tillegg skrev mellom 500 og 
600 mennesker seg på liste for 

årets vin. I år har vi 4000 flas-
ker, og vi håper at vi har nok vin 
til alle som ønsker å kjøpe, sier 
Andersen. 

Men han føler seg ikke sikker 
på at det holder.

– Det har vært et enormt 
trykk både i går og i dag, så hvis 
dette fortsetter, frykter jeg at vi 
kommer til å gå tomme i år 
også, sier Andersen til Amta.

Ved 15-tiden tirsdag har de al-
lerede solgt mer enn 1000 flas-
ker vin.

Vil støtte lokale råvarer
Av de mange som møtte opp 
tirsdag formiddag, var det blant 
annet tre kolleger fra NMBU 
som hadde tatt turen. Siv Fa-
gertun Remberg, Kari Grønne-
rød og Kjersti Aaby brukte lun-
sjen på å få med seg lanserin-
gen – og et par flasker bringe-
bærvin hjem. 

– Vi synes det er veldig viktig 
å støtte opp om lokale råvarer, 
og synes det er flott at bærbøn-
dene legger så mye tid og energi 
i å lage et så fantastisk produkt 
for oss, sier de.

et lite industrieventyr
Bringebærbonden er overvel-
det over responsen de har fått, 
både fra kundene og bransjen 
for øvrig. 

– Jeg hadde aldri forespeilet 
meg at vi skulle starte et lite in-
dustrieventyr, men det kan det-
te faktisk bli, sier han. 

De fire vinprodusentene har 
dugnader gjennom hele vinte-
ren, så å si hver helg. Andersen 
tør ikke anslå hvor mange timer 
som går med i løpet av en se-

song, men sier det ligger mye 
arbeid bak å lage god vin.

 – Alt skal følges opp, sjekkes, 
smakes og passes på hele tiden, 
forteller han. 

Vinrommet er g jort om 
til et laboratorium
De har utvidet med et nytt felt 
på 10 nye mål bringebær og en-
gasjert vinkonsulent Anika Pe-
risic til å forbedre og videreut-
vikle produktet.

– Vi skjønte i fjor at vi ikke 
egentlig har peiling på hva som 
skjer nedi disse tankene, så vi 
søkte profesjonell hjelp i Anika, 
sier Andersen.

Perisic har utdanning i vin- 
og spritproduksjon fra Serbia, 
og jobber til daglig som destil-
latør på Himkok i Oslo, som er 
kåret til en av verdens 20 beste 
barer.

– Da Anika ble med, ble vin-

Landbruksminister Jon Georg Dale var til stede under lanseringen 

kjempekø for å sikre 
seg årets bringebærvin

lAng, lAng rekke: Det var lange køer da Bringebærlandet lanserte sin dessertvin tirsdag formiddag. begge Foto: mAttiAs mellquist

besøk: Landbruksminister Dale skrøt av Bringebærlandet.

rommet gjort om til et laborato-
rium. Det ble satt vin i mange 
forskjellige dunker, og vi prø-
ver ut mange forskjellige kom-
binasjoner av bær, gjær og suk-
ker.

Blant annet tester Bringebær-
landet ut en musserende vin, 
som kan bli ferdig neste år, eller 
mot slutten av årets sesong. 

interesse fra  
restauranter
Det er ikke bare privatpersoner 
som står i kø for å sikre seg brin-
gebærvinen til Bringebærlan-
det. Også en rekke restauranter 
ønsker å servere vinen.

– Vi har sendt inn søknader 
for å få de nødvendige bevillin-
gene på plass for å selge vinen 
vår også utenfor gårdsutsalget. 
Om og når denne er på plass, 
tror jeg vi kan selge nærmest 
ubegrensede mengder vin, sier 

Andersen.

– kjekt med folk som tør 
å gamble litt
Også landbruksminister Jon 
Georg Dale var til stede under 
lanseringen. Han er imponert 
over hva Bringebærlandet har 
fått til – og over det han omtaler 
som Norges beste bringebær-
vin.

– Det er et fantastisk flott 
gårdsbruk, også synes jeg det er 
utrolig kjekt at folk tør å gamble 
litt, tør å tenke litt utenfor bok-
sen og tør å utnytte de mulighe-
tene som nå er gitt gjennom at 
de får selge direkte fra gården, 
sier Dale til Amta.

Han synes det er morsomt å 
se at så mange mennesker har 
møtt opp på gården.   – Det viser 
at det er enorm interesse for 
dette, og det er jo veldig hygge-
lig, sier han. 


